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Vlaamse diplomatieke vertegenwoordiging in Spanje  -  Stand van zaken

Midden november 2018 trok de voorganger van de minister-president, Geert Bourgeois, 
de Vlaamse diplomatieke vertegenwoordiger in Spanje terug. De Spaanse regering had 
namelijk midden oktober 2018 eenzijdig de diplomatieke banden met Vlaanderen 
verbroken na een brief van toenmalig parlementsvoorzitter Jan Peumans. In die brief 
veroordeelde Peumans het optreden van de Spaanse regering, die Catalaanse politici 
gevangen zette. Een EU-lidstaat die een diplomaat uit een andere EU-lidstaat zijn 
accreditatie ontneemt: ongezien en volstrekt onbegrijpelijk.

In antwoord op een reeks actuele vragen gaf Geert Bourgeois op 17 oktober 2018 
overigens aan dat Spanje niet van plan is om in de toekomst diplomatieke 
vertegenwoordigers van Vlaanderen te accrediteren. De post werd evenwel nooit 
gesloten en het personeel van Flanders Investment & Trade (FIT) bleef actief in Spanje. 
Daarnaast is de mediastorm rond de Catalaanse kwestie ook wat stilgevallen. 

1. Wordt de heropening van de diplomatieke vertegenwoordiging in Spanje bekeken? Is 
er langs Spaanse zijde nog steeds onwil om Vlaamse diplomaten te accrediteren? Zo 
ja, wordt er dan vanuit de Vlaamse Regering druk gezet op de Spaanse regering om 
dat in de toekomst wel te doen, of niet?

2. Indien de post in Spanje heropend wordt, wordt de mogelijkheid dan overwogen om 
vanuit Madrid ook Portugal te bedienen? In die EU-lidstaat is er vandaag namelijk 
nog geen Vlaamse vertegenwoordiging actief. 
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1. Ik heb in het verleden verschillende keren geprobeerd de Spaanse ambassadeur te 
spreken. Aangezien dit onbeantwoord bleef, heb ik hieruit mijn conclusies getrokken 
en niet verder aangedrongen. Het heeft pas zin om de vertegenwoordiging in Spanje 
te heropenen als beide zijden daarvoor open staan. 

2. Een heropening van de Vlaamse Vertegenwoordiging in Spanje is momenteel niet 
aan de orde. Hoewel Vlaanderen er geen post heeft, werkt het momenteel goed 
samen met Catalonië en Baskenland. Dit slaat zowel op de samenwerking met de 
delegaties van beide autonome regio’s in Brussel, als op de contacten met de 
departementen van Buitenlandse Zaken in Vitoria-Gasteiz en Barcelona. 


